
PROTOKÓŁ NR 36/18

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 16 maja 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 14:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma 

2. Ewa Pędziwiatr

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Danuta Bunij

2. Krystyna Konieczna

3. Aniela Woźniak

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2.  Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia.

Ad  1. Komisję  prowadziła  w  zastępstwie  Radna  Z.  Ujma.  Przywitała  zebranych  i  przedstawiła

porządek posiedzenia, na które zaproszona została Pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kowarach.

Ad  2. Porządek został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad 3. Radni poprosili P. Dyrektor Biblioteki o  przedstawienie aktualnego stanu pomieszczenia, gdyż

Komisja Oświaty i Kultury, a także Komisja Rewizyjna wnioskowały o remont podłogi w Bibliotece. Podłoga

jest  „wypaczona”,  wskutek panującej  tam niegdyś wilgoci,  która powstała na skutek wadliwie zrobionego

dachu na obiekcie MOK-u. 

Zapełnione regały z książkami mogą się przewrócić i być zagrożeniem nawet dla życia, czy to obsługi

czy  czytelników  korzystających  z  tej  placówki.  Pani  Dyrektor  Biblioteki  Miejskiej  w  Kowarach  bardzo

aktywnie organizuje czas dzieciom i młodzieży z Kowar. Tylko od stycznia do 16 maja 2018 r. zorganizowała

łącznie 38 różnego rodzaju spotkań, wydarzeń kulturalnych i zajęć w bibliotece macierzystej przy Szkolnej 2 i

w filii  w Wojkowie.  Do protokołu dołączony jest  jako załącznik wykaz tych imprez.  Aktualnie po objęciu

stanowiska dyrektora, Pani Danuta Bunij nie posiada żadnego dokumentu upoważniającego ją do korzystania

z  pomieszczenia  w  MOK-u,  tym  samym  nie  jest  władna  o  decydowaniu  jakiegokolwiek  remontu  czy

odnowienia pomieszczenia. Skoro w ciągu czterech i pół miesiąca udział we  wszelkiego rodzaju atrakcjach

wzięło 539 osób, to świadczy tylko o tym, że są to działania potrzebne, mają wpływ na wychowanie dzieci i

młodzieży, ich obycie się z kulturą i oświatą.

Niezbędnym  jest  ustanowienie  „pełnomocnictwa”  czy  też  dokumentu  o  zgodnie  z  prawem



zarządzaniu i remontu placówki.

Ad 4. W sprawach różnych Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Pani Aniela Woźniak objaśniła

zmiany jakie zostaną wprowadzone uchwałą w/s zmiany do uchwały z 2016 r. o stypendiach dla ubogich

uczniów, są to zmiany czysto techniczne. Radni przegłosowali pozytywnie (jednogłośnie) projekt uchwały na

najbliższą  sesję.  Poruszono  sprawę  utworzenia  Szkoły  Podstawowej  dla  dorosłych.  Radni  otrzymali

wiadomość, że nie ma chętnych.

Ad 5. Posiedzenie komisji zakończono o godzinie 14:50.

Wnioski Komisji:

1) Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o przedstawienie Radnym do wglądu dokumentu mówiącego kto jest

odpowiedzialny za stan techniczny pomieszczenia służącego jako Miejska Biblioteka Publiczna, znajdującego

się w obiekcie MOK-u.

2)  Przy  aktualnie  rozwijającym  się  ruchu  kulturalnym  i  oświatowym  zainicjowanym  przez  Dyrektorkę

Biblioteki, niezbędne jest znalezienie miejsca bardziej przestrzennego, koniecznym wręcz jest uruchomienie

filii w Wojkowie w nowych pomieszczeniach.

3) Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s zmian dotyczących stypendiów

socjalnych dla uczniów.

Do protokołu jako załącznik dołączono wykaz imprez organizowanych przez Bibliotekę (do wglądu w

Biurze Rady).

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                          w/z Zofia Ujma


